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1. Goedkeuring verslag 4 december 2013. 

 

Goedgekeurd 

 

2. Toelichting van de diverse (nieuwe) projecten van het stedenfonds. (toelichting 

door M. Colle, organisatieadviseur) 

 

Myriam Colle geeft toelichting bij een presentatie over het Stedenfonds. Onderstaande 

onderwerpen werden behandeld: 

 

1Stedenfonds 

1.1.Situering  

 1.1.1.Vlaams regeerakkoord 

 1.1.2. Vlaamse middelen 

1.1.3. Doelstellingen 

 1.1.4  Opgenomen in planlastendecreet 

 1.2. Subsidie 

2 Mechelen 2014-2019: Uitdagingen 

 2.1.Uitdagingen 

   2.1.1. Analyse 

2.1.2. Conclusie voor stedenfondsmiddelen 

  Wonen 

  Organisatiedoelstellingen 

  Mobiliteit en openbaar domein 

  Aandacht voor alle Mechelaars 

 Cultuur en vrije tijdsbeleving 

2.2. Mechelen 2014-2019: Maatschappelijke effecten  

  1Aantrekkelijke, betaalbare woonstad 

  2 Vitale wijken en buurten 

  3 Stad waar iedereen meetelt, geloof unieke capaciteiten 

  4 Hogere maatschappelijke betrokkenheid 

  5 Kindvriendelijke stad 

  6 Performante dienstverlening 



2.3. Mechelen 2014-2019: Doelstellingen en actieplannen 

  1 Ruimtelijk beleid, duurzaam, betaalbaar en kwaliteitsvol leven 

  2 Mobiliteitsbeleid 

  3 Aantrekkelijke publieke ruimte 

  4 Toekomstgericht en coherent woonbeleid 

  5 Talentontwikkeling 

  6 Geïntegreerd evenementenbeleid 

  7 Alle Mechelaars volwaardig deelnemen aan alle aspecten van de samenleving 

  8 Gezonde sociale cohesie 

  9 Structurele participatie 

  10 Opvoedingsondersteuning 

  11 Flankerend onderwijsbeleid 

  12 Performant bestuur 

 

 

Kristof Calvo: 

Wat is de relatie met het Federaal Grootstedenbeleid? Hoe zullen de middelen evolueren? Is al 

bekend welke middelen aan welk soort projecten zullen worden aangewend? 

Caroline Gennez 

Het Federaal Grootstedenbeleid wordt volledig geregionaliseerd. Er is een groenboek 

opgesteld, meerdere opties zijn mogelijk. Waarschijnlijk zullen de middelen voor gelijkaardige 

projecten worden aangewend. 80 % wordt overgedragen. Afwachten tot samenstelling 

volgende regering om antwoord te weten. 

 

Caroline Gennez 

Uit visitatiecommissie blijkt meer nood aan participatie te zijn. Nu werd al aan participatie 

gedaan. Wat bedoelde de visitatiecommissie precies? 

Myriam Colle 

Vroeger was er al participatie, maar vooral ad hoc. Nu structureel geïntegreerd in de stafcel 

van departement Samenlevng. Eén persoon werd hiervoor aangeduid. 

Caroline Gennez 

Wie wordt aangesteld als participatieambtenaar? 

Myriam Colle 

An Moons 

Erik Laga 

Doel visitatie: leren van andere steden. Best practices tussen centrumsteden uitwisselen. 

Myriam Colle 

Boekje ‘zaaien op beton’. Projecten van afgelopen 10 jaren van Stedenfonds. 

Kristof Calvo 

Geregeld worden ook intervisiemomenten van Thuis in de Stad georganiseerd. 

Myriam Colle 

Voordeel planlastenvermindering: geen jaarlijkse rapporten meer. Nu zit alles vervat in de 

meerjarenplanning. 

Erik Laga  

Vorige SF perioden, enorme werklast voor de rapportering. 

Vanaf deze periode 2014 – 2019 wordt Olympus in Mechelen gebruikt voor de 

meerjarenplanning. De indicatoren zijn vervat in Olympus. 

Kristof Calvo 

Waarom zijn de actieplannen voor het stedenfonds zo ruim, waarom kiest Mechelen om op alle 

drie de doelstellingen van het Stedenfonds in te spelen? 

Myriam Colle 

Vermits de stad op de drie doelstellingen inzet, was het logisch om stedenfondsmiddelen aan 

de drie doelstellingen van het stedenfonds te koppelen. 

Danielle Van Neck  

Weinig geld voor Mechelen 

Marina De Bie 

Op basis van indicatoren wordt het geld verdeeld. Nu indicatoren voor Mechelen beter en dus 

relatief minder geld beschikbaar. 

Slechts deel van middelen komen uit stedenfonds. Ook veel andere acties en actieplannen zijn 

niet gekoppeld aan stedenfonds. 

Erik Laga  

Inzet middelen stedenfonds werd ambtelijk met Binnenlands Bestuur Vlaanderen al afgetoetst. 



Myriam Colle 

De minister voor Stedenbeleid moet dit nog wel goedkeuren tegen eind april. 

Kristof Calvo 

Wordt dit nog besproken op de gemeenteraad? 

Erik Laga 

Dit is al vervat in de meerjarenplanning, die al werd goedgekeurd door de gemeenteraad. 

Myriam Colle 

Bij de begroting zat een gedetailleerde lijst voor alle Vlaamse beleidsprioriteiten. 

Marina De Bie 

Er is nog onduidelijkheid over de indicatoren. Voor bepaalde deeldomeinen werd door 

Vlaanderen nog geen kader gemaakt. 

Myriam Colle 

In de loop van 2014 worden indicatoren bepaald en ingebracht in het systeem. 

Erik Laga 

Het stedenfonds kan mogelijks geïntegreerd worden in het gemeentefonds. 

Caroline Gennez 

Dit is niet zo’n goed idee want dan komt alles in 1 pot en zou Mechelen waarschijnlijk minder 

middelen krijgen. 

Myriam Colle 

Ook voor Europese subsidies gebeuren voorafnames voor Gent en Antwerpen, de reden 

daarvoor is onbekend. Het betreft vooral Efro-middelen. 

Kristof Calvo 

Wat is de agenda voor de volgende vergadering? 

Erik Laga 

Nieuwe methodiek klachtenbeheer. Dit kan besproken worden volgende vergadering samen 

met intern controlesysteem. Nu werkt de stad samen met OCMW een nieuw concept van 

organisatiebeheersing uit. Organisatiebeheersing is verplicht door het gemeentedecreet. 

Kristof Calvo  

Wat versta je onder organisatiebeheersing? 

Erik Laga 

Doelstellingen realiseren, processen verbeteren, interne controle, fraude vermijden, efficiënt 

inzetten middelen. 

Onze aanpak ivm interne controle kan best besproken worden op een commissie Algemene 

Zaken voordat het naar de gemeenteraad gaat. Voorstel voor commissie van februari. 

Kristof Calvo 

Best ook samenwerking en evolutie stad-OCMW op de commissie bespreken voor alles 

afgerond is. 

Erik Laga 

Voorstel om het programma ‘optimalisatie door samenwerking’ te bespreken op een commissie 

maar in een later stadium. 

Op dit ogenblik worden samenwerkingsmogelijkheden naargelang het thema onderzocht; er 

werden 13 deelprojecten gedefinieerd. 

Onlangs werd in een gezamenlijk overleg MAT OCMW en stad de samenwerkingsmogelijkheden 

besproken 

Caroline Gennez 

Nieuw klachtensysteem bestaat toch al? 

Erik Laga 

Doelstelling is om uit het rapport de aanbevelingen meer op te volgen. 

Kristof Calvo 

Wordt intern gevolg gegeven aan aanbevelingen, hoe wordt dit intern georganiseerd? 

Erik Laga  

Via Topdesk, een tool die we al gebruiken voor meldingen openbaar domein. Je kunt ermee 

performant rapporteren, trends zien,… 

 

 

 

 

 

    Verslaggever: Iris Deconinck 


